

SHOP SAFETY AGREEMENT

Lockerby Composite School

As a student in this shop, there are a few safety rules you must observe. Knowing the reason for each rule should make it easier to remember and observe that rule. Please fill in the blanks below and sign acknowledging that you have read, understood, and agree to abide by the following general shop safety rules.

1. Students must never enter the shop unless the teacher is present.
2. Power equipment must never be operated unless a teacher is in the shop.
3. Know where the emergency shut-off buttons, fire extinguishers and first aid kit are in the shop.
4. "Horseplay" will not be tolerated in the shop.
5. Do not use cell phones in the shop.
6. Approved protective goggles **MUST** be worn in the shop **AT ALL TIMES**.
7. Long hair, loose clothing and jewelry must be restrained or removed. Socks are required and no open-toed shoes are permitted in the shop.
8. Skirts, shorts, dresses are prohibited in the shop.
9. Request permission from the teacher **EVERYTIME** you wish to use a machine.
10. Never use a machine until you have been given instruction by the teacher about the use of that machine.
11. Do not talk to anyone operating a machine.
12. Shut off the main power if you see an emergency situation.
13. Know where the kickback zones are and avoid them when machines are in use.
14. Report any damaged/defective tools or machines to the teacher.
15. Do not leave a running machine unattended.
16. If you injure yourself in any way, report it to the teacher immediately.
17. Keep benches and floors clean, replace tools as soon as you are finished and place scrap in proper bins.
18. Only teachers are permitted to drive vehicles being serviced in the auto shop.
19. Students are to remain seated while teacher moves vehicles in and out of the auto shop.
20. In the event of a school fire drill, or an actual fire in the shop. **WALK** out quickly and silently.
21. Only one operator per machine is permitted.
22. Use compressed air with caution – wear eye protection, direct air away from eyes, skin and any opening in the body.
23. I understand that if I knowingly endanger myself or someone else in the shop, I will face severe disciplinary action that may include denial of shop privileges, suspension or expulsion.
24. As per the technological studies department's safety policy, I understand that if I inadvertently endanger myself or someone else in the shop on three separate occasions, I may be denied shop privileges for the duration of the semester.

I, _____ have read this Safety Agreement and will obey these rules.
STUDENT NAME

Signature: _____ Date: _____

Parent/Guardian:

I understand that my child will be using tools and machines as part of their technology course.

Signature: _____

L'ACCORD DE SÛRETÉ DE L'ATELIER

Lockerby Composite School

Un étudiant d'atelier doit suivre ces règles de sûreté. Connaître la raison d'être de chaque règlement devrait vous aider à vous souvenir de les observer. Compléter le formulaire ci-dessous et signer la page pour consentir aux règles de sûreté. Tes parents doivent aussi signer la page :

1. Les étudiants ne peuvent pas entrer dans l'atelier sans la présence du professeur.
2. Les machines ne peuvent pas être actionnées à moins qu'un professeur soit dans l'atelier.
3. Sachez où sont : les boutons d'interruption de secours, les extincteurs de feu et la trousse de secours.
4. Le chahut « horseplay » n'est pas toléré dans l'atelier.
5. N'utilisez pas votre téléphone cellulaire dans l'atelier.
6. Les lunettes de sécurité doivent être portées dans l'atelier en tout temps.
7. Les cheveux longs, les vêtements lâches et les bijoux doivent être retenus ou enlevés. Les chaussettes sont obligatoires et les sandales ne sont autorisées pas dans l'atelier.
8. Les vêtements suivants ne sont pas autorisés dans l'atelier : les jupes, les robes, et les pantalons courts.
9. Demandez la permission du professeur CHAQUE FOIS QUE vous voulez utiliser une machine.
10. N'utilisez jamais une machine jusqu'à ce que vous ayez été donné les directives par le professeur au sujet de l'utilisation de cette machine.
11. Ne parlez pas à une personne qui actionne une machine.
12. Éteignez le pouvoir (le courant) si vous voyez une situation d'urgence.
13. Sachez où les zones de contrecoup « kickback zones » sont et évitez-les quand les machines sont en marche.
14. Rapportez tous les outils qui sont endommagés/défectueux au professeur.
15. Il faut toujours éteindre une machine avant de la quitter.
16. Si vous vous blessez, rapportez-le au professeur immédiatement.
17. Gardez les bancs et les planchers propres, remplacez les outils après l'usage, et mettez les bouts de bois dans les propres boîtes.
18. Seulement les professeurs sont autorisés à conduire des véhicules pour les rentrer dans l'atelier de réparation d'automobiles.
19. Les étudiants doivent rester assis pendant que les véhicules sont rentrés ou sortis de l'atelier.
20. En cas d'un exercice d'incendie, ou d'un feu réel dans l'atelier, MARCHEZ dehors rapidement et silencieusement.
21. Seulement un opérateur par machine est autorisé.
22. Employez l'air comprimé avec prudence - portez la protection d'oeil, et dirigez l'air à partir des yeux, de la peau et de n'importe quelle ouverture dans le corps.
23. Je comprends que si je me mets, ou quelqu'un d'autre en danger dans l'atelier, je ferai face à une action disciplinaire grave qui pourrait inclure la perte de privilèges, une suspension ou une expulsion de l'atelier.
24. En accord avec la politique de sûreté du département d'études technologique, je comprends que si je me mets en danger par distraction ou quelqu'un d'autre dans l'atelier à trois occasions séparées, je peux être nié des privilèges de l'atelier pour la durée du semestre.

J'ai, _____ lu cet accord de sûreté et je me conformerai à ces règles.
NOM DE L'ÉTUDIANT

Signature: _____ Date: _____

Parent/Guardien:

Je comprends que mon enfant va utiliser des outils et des machines durant son cours de technologie.

Signature: _____